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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 27.03. 2024 

 

Počet poslancov: 9 

Prítomní: 9 

Starosta obce: Mgr. Peter Švaral 

Hlavný kontrolór: Ing. Ľubomír Prušanský 

Pracovníci obecného úradu podľa prezenčnej listiny   

 

PROGRAM:  

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej komisie a  overovateľov zápisnice.  
2. Správa o rokovaní komisií OZ 
3. Správa o činnosti športových a kultúrno - spoločenských organizácií pôsobiacich v obci 
4. Rôzne 
5. Interpelácie poslancov 
6. Diskusia 
7. Záver  

 

K bodu programu č. 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 

prítomných predložil na schválenie program riadneho rokovania. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena Karšayová, 

overovatelia Mgr. Barbora Micháleková Richveisová, PhD., Ing. Martin Stračár, návrhová komisia Bc. Juraj Abrahám, 

p. Vladimír Báchor, Ing. Katarína Jurkáčková.  

OZ schválilo návrh na určenie zapisovateľa – Alena Karšayová, overovateľov zápisnice – Mgr. Barbora Micháleková 
Richveisová, PhD., Ing. Martin Stračár a zloženie návrhovej komisie  Bc. Juraj Abrahám, p. Vladimír Báchor, Ing. 
Katarína Jurkáčková a program rokovania – uznesenie   10/2024  
za: 7, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomní: 2 – p. Katarína Štefeková, MUDr. Jana Vrablicová   

 

K bodu programu č. 2 

Starosta vyzval poslancov, aby predložili správy o činnosti komisií OZ.  

Správu o rokovaní komisie pre verejný poriadok podala Mgr. Barbora Micháleková Richveisová, PhD. 

Predmetom ústneho konania bolo podozrenie zo spáchania priestupku podľa §7 zákona č. 282/2002 Z.z., ktorým sa 

upravujú niektoré podmienky držania psov. Obidvaja účastníci konania boli prítomní. Počas šetrenia sa jeden 

zúčastnený choval neprimerane útočne, a tak ho starosta vykázal z miestnosti. Šetrenie ešte nie je ukončené, bude 

pokračovať ďalšie vypočúvanie svedkov.  

 

Správu o rokovaní komisie pre životné prostredie podala Mgr. Mária Matiko Štarková. 

Správa je príloha k zápisnici č. 1. 

Starosta reagoval na kauzu orezaných stromov kde v súčasnosti prebieha vyšetrovanie na podnet OZ EKOTEAM, 

ktorý podala Mgr. Mária Matiko Štarková. Komisia životného prostredia požiadala p. Zeleňáka, aby vykonal kontrolu 

orezaných stromov, ktorý usúdil, že stromy sú nenávratne zdevastované. Toho istého p. Zeleňáka starosta požiadal, 

aby sa  vyjadril k hodnote realizácie odborného orezu, avšak tento nevedel reagovať. Pasport zelene bol schválený 

v roku 2019, je to dokument živý a môže byť kedykoľvek aktualizovaný. Výsadbu stromov pri kultúrnom dome, ktoré 

by mali slúžiť ako tieň počas kultúrnych akcií komisii neodporúča. Podporuje návrh zakúpiť tieniace plachty. Obec 

nemá v súčasnosti žiadne cenové ponuky na takúto investíciu a ani vyčlenené finančné prostriedky.  

Starosta poďakoval všetkým, ktorí sa zapojili do akcie Čistý chotár a vyzbierali odpadky v okolí našej obce. 

Pracovníci Obecného podniku vyzbierali odpad v priekopách smer Kuchyňa aj Sološnica, tok potoka Rudávka, 

pracovníci Obecného úradu trasu smer Priehrada a časť pod hrádzou. Starosta hodnotí túto aktivitu ako veľmi 

užitočnú o čom svedčí aj čistota nášho chotára.  

V tejto súvislosti starosta reagoval na podnet predsedníčky komisie životného prostredia, ktorá poslala list na  

Okresný úrad v Malackách, že v Rohožníku je čierna skládka. Má za to, že  efektívnejšie by bolo o tomto skutku 
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informovať starostu alebo vedúceho pracovníka obecného podniku, ktorí by zabezpečili jej odstránenie, ak už to nie 

je schopný a ochotný spraviť ten čo takýto problém zistil.  

Myslí si, že je jednoduchšie aj lacnejšie riešiť veci priamo a nie posielať kopy papierov na rôzne úrady a tak 

devastovať naše lesy.  Odporúča záležitosti životného prostredia riešiť na komisii a nie po komisii ako súkromná 

osoba. O odstránení skládky bude starosta Okresný úrad v Malackách informovať.  

OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní komisie OZ pre verejný poriadok, komisie OZ pre životné prostredie – 

uznesenie č. 11/2024  

za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 

 

K bodu programu č. 3 

Starosta vyzval zástupcov kultúrno-spoločenských organizácií aby v krátkosti predniesli správy o svojej činnosti za 

rok 2023. Starosta ospravedlnil neprítomných.  

Správu o činnosti FC Rohožník podal p. Vladimír Báchor. 

Správa je príloha k zápisnici č. 2 

Správu o činnosti Klubu aktívnych žien podala Ing. Katarína Jurkáčková. 

Správa je príloha k zápisnici č. 3 

Správu o činnosti Mário Racing 9 podal p. Mário Zajac. 

Správa je príloha k zápisnici č. 4 

Správa o činnosti klubu Malokarpaťáci podal p. Michal Hošek. 

Správa je príloha k zápisnici  č. 5 

Správu o činnosti PZ Hôrka podal p. Pavel Polák. 

Správa je príloha k zápisnici č. 6 

Správu o činnosti MO SRZ podal p. Lukáš Srnka.  

Správa je príloha k zápisnici č. 7 

Správu o činnosti MTB Rohožník podal p. Marek Kassay 

Správa je príloha k zápisnici č. 8 

Správu o činnosti MC Kvietok podala Ing. Lucia Kopčová. 

Správa je príloha k zápisnici  č. 9 

Správu o činnosti OZ Jemná cesta podala Mgr. Petra Pirušová. 

Správa je príloha k zápisnici č. 10 

Správu o činnosti ŠKH podal p. Ladislav Topolčány. 

Správa je príloha k zápisnici č. 11 

Správu o činnosti  Záhradkári Cementár  podal p. Ján Pešl.  

Správa je príloha k zápisnici č. 12 

Správu o činnosti OZ NORDIC WALKING podala p. Renáta Beňová. 

Správa je príloha k zápisnici č. 13 

Správu o činnosti DHZ podal p. Peter Varmuža  

Správa je príloha k zápisnici č. 14 

Správu o činnosti OZ SPIDUCH podal p. Ján Mareček. 

Správa je  príloha k zápisnici č. 15 

 

Starosta poďakoval všetkým organizáciám za ich spoluprácu počas celého roka.  

Predstavil  prítomným novú kultúrnu referentku Mgr. Natáliu Kaňkovú, ktorá od 01.04.2024 nahradí Bc. Mareka 

Adamoviča. Následne pripomenul najbližšie aktivity, ktoré sú naplánované a už aj zverejnené na webovej stránke 

obce a budú postupne zverejňované aj na facebooku. 

Starosta konštatoval, že napriek snahe ponúknuť občanom kultúrno - spoločenské a športové vyžitie, akcie 

navštevuje len veľmi málo našich ľudí. Často vidíme na našich akciách  viacej návštevníkov z okolitých miest a obcí. 

Ak by tento trend pokračoval musíme sa zamyslieť nad tým, či má zmysel venovať týmto aktivitám čas a úsilie, keď 

ľudia neprídu. Hlavným cieľom je robiť to pre našich ľudí, aby sa stretli, zabavili sa, zašportovali si a pod.  
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Ak nebude záujem o ples hrozí, že obec nebude môcť organizovať zabíjačku ani  pochovávanie basy, pretože jedna 

akcia zarába na druhú. Starosta prisľúbil, že sa pokúsi prehodnotiť organizovanie podujatí a nájsť systém aby to 

fungovalo lepšie.  Povzbudil všetkých aby vo svojej činnosti pokračovali a poprial im k tomu veľa elánu a síl. 

Na záver p. Marek Kassay, člen klubu MTB Rohožník, poďakoval hasičom a poľovníkom, ktorí boli nápomocní pri 

ich podujatiach.  

Pani Miroslava Petrášová, zamestnankyňa Zariadenia sociálnych služieb, poďakovala záhradkárom za darované 

ovocie a zeleninu z výstavy, ktorá sa konala počas súťaže Gulášmajster spod Vysokej.   

OZ vzalo na vedomie Správy o činnosti kultúrno – spoločenských organizácií pôsobiacich v obci 
 – uznesenie č. 12/2024  
 za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomní: 0 
 

K bodu programu č. 4 

Na základe žiadosti novozvoleného hlavného kontrolóra obce Rohožník Ing. Ľubomíra Prušanského, 

OZ súhlasí s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavným kontrolórom obce Rohožník – uznesenie č. 13/2024 

za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 

 

Hlavný kontrolór Ing. Ľubomír Prušanský predložil správu o výsledku kontroly. 

Predmet kontroly: Prevody nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 EUR. 

Správa je príloha k zápisnici č. 16  

OZ schválilo Správu  hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti – uznesenie č. 14/2024  
za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 
 

Starosta informoval o doručení žiadosti Ing. Dušana Prokopa o členstvo v komisii životného prostredia a Mgr. Jany 

Ihnátovej vo finančnej komisii. Vyzval poslancov aby sa k týmto návrhom vyjadrili. 

Poslanec Roman Havelka navrhol vyradiť z členstva finančnej komisie  Ing. Ľubomíra Prušanského, nakoľko od 

01.03. 2024 pracuje  na Obecnom úrade ako hlavný kontrolór. Naďalej bude na rokovanie komisie pozývaný, ale už 

ako prísediaci.  

OZ odvolalo Ing. Ľubomíra Prušanského z pozície člena Komisie OZ pre financie, správu obecného majetku a na 

kontrolu –   uznesenie č. 15/2024  

za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 

 

Následne poslanec R. Havelka predložil návrh na prijatie novej členky finančnej komisie Mgr. Jany Ihnátovej. 

Poslanec V. Báchor nezastáva názor, aby člen finančnej komisie bol z iného mesta, v tomto prípade z Malaciek. 

Na otázku Mgr. B. Michálekovej Richveisovej, PhD, či je nutné Ing. Prušanského nahradiť novým členom R. Havelka 

odpovedal, že každý kompetentný člen je vítaný.  

OZ zvolilo Mgr. Janu Ihnátovú za člena Komisie OZ pre financie, správu obecného majetku a na kontrolu  
–   uznesenie č. 16/2024  
za: 7, zdržal sa: 2 – Vladimír Báchor, Mgr. Barbora Micháleková Richveisová, PhD, proti: 0, neprítomný: 0 
OZ zvolilo Ing. Dušana Prokopa za člena Komisie OZ pre životné prostredie – uznesenie č. 17/2024   
za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 
 

Na otázku Ing. Martina Stračára, či prebehlo stretnutie k odkúpeniu pozemkov v lokalite Padelky, starosta 

odpovedal, že nie. 

 

Starosta informoval o žiadosti Sun4Energy s.r.o., ktorá má záujem vybudovať fotovoltickú elektráreň v katastri obce 

Rohožník a Sološnica. Žiada o zvolanie mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva za účelom prejednania 

projektového zámeru.  

Starosta povedal, že žiadosť je veľmi stručná a preto odporúča spoločné stretnutie, na ktorom spoločnosť 

podrobnejšie vysvetlí svoj zámer. Následne odporúča zvolať pracovné stretnutie za účasti poslancov, stavebnej 

komisie a komisie pre životné prostredie. Stretnutie sa uskutoční 29.04.2024 o 17,00 hod. a podľa výsledku obec 

zaujme stanovisko.  



4 

 

Na otázku Ing. Martina Stračára, či obec neráta s napojením obecných budov na alternatívny zdroj energie starosta 

odpovedal, že v súčasnosti obec vykonáva energeický audit, aby sme mali východiskové čísla pre zvyšovanie 

energetickej efektívnosti. 

 

Poslankyňa Ing. Katarína Jurkáčková požiadala kontrolóra Ľ. Prušanského aby vykonal kontrolu zverejňovania 

zmlúv a faktúr na webovej stránke obce.  

 

Poslankyňa Ing. Katarína Jurkáčková informovala o problematike, ktorá vznikla v súvislosti s distribúciou 

obecných novín – Rohožníčan.   

Príspevok je príloha k zápisnici č. 17. 

Starosta povedal, že sa cíti oklamaný a rozhodol sa zabezpečiť distribúciu obecných novín prostredníctvom 

Slovenskej pošty za 130,- €, čo je lacnejšie. Poslanci sa po diskusii zhodli, že by deťom táto práca mala ostať. 

Odporúčajú vzájomnú diskusiu medzi starostom a Ing. K. Jurkáčkovou.  

 

Poslanec R. Havelka tlmočil žiadosť združenia hemofilikov Slovenska, ktoré žiada zasvietiť 17.04. 2024 červené 

svetielko v obci, pri príležitosti Dňa hemofilikov.    

 

Poslankyňa Ing. K. Jurkáčková odporučila informovať občanov, že ešte stále nie je možné zaplatiť daň 

z nehnuteľnosti a poplatok za odpad.  

  

Ing. Martin Stračár – nie sú zverejnené zmluvy – obecný podnik  

 

Poslankyňu MUDr. Janu  Vrablicovú potešilo,  že aj na lekárskom kongrese v Tatrách vedia ako dobre funguje náš 

klub NORDIC WALKING v Rohožníku.   

 

OZ poverilo starostu obce rokovať so Slovenským pozemkovým fondom o vysporiadaní právnych vzťahov 

k pozemkom vo vlastníctve Slovenskej republiky – uznesenie č. 18/2024  

za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, neprítomný: 0 

                                                                                                   

 

K bodu programu č. 7 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Zapisovateľka: p. Alena Karšayová                                          .............................................. 

 

Overovatelia: Mgr. Barbora Micháleková Richveisová, PhD    ............................................... 

 

                      Ing. Martin Stračár                                              ............................................... 

 

 

 

 

 

                                                                    Mgr. Peter Švaral 

    starosta obce  

 

 


